



YUKON CANADA

ORDER-IN-COUNCIL 2023/69 PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to section 10 of the *Public Service Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The appointment of Robert Paul McConnell as a Deputy Head responsible for the Department of Energy, Mines and Resources, with responsibility for all matters as the deputy head of the Department other than responsibility as President of the Yukon Development Corporation made by Order-in-Council 2022/132 is revoked effective May 9, 2023.

Dated at Whitehorse, Yukon,

May 4

, 2023

DÉCRET 2023/69 LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 10 de la *Loi sur la fonction publique*, décrète :

1 La nomination de Robert Paul McConnell, à titre d'administrateur général responsable du ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources avec toutes les responsabilités relatives à cette fonction, sauf celle de président de la Société de développement du Yukon, effectuée par le Décret 2022/132, est révoquée à compter du 9 mai 2023.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le 4 mai

2023

Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon